
Formandsberetning ved generalforsamling for Jacobsmindevej, 29. april 2008 
 
I år 2007 har der ikke været nogen ind eller udflytninger. Vi er i en meget stabil periode. Vi 
har heller ikke haft de store sager, så aktiviteterne i bestyrelsen har ikke været voldsomme. 
 
1. Fortove og vedligehold. Snerydning klares nu af en privat entreprenør og ikke af 

kommunen. I år 2007 har der jo været meget meget lidt at rive i, så det har ikke givet 
anledning til problemer. Vores vejmand har også udført et flot arbejde. Vi havde en kloak 
ud for nummer 14, der var så ødelagt, at der kom rotter op på vejen. Dette blev klaret, og 
der har ikke været flere rotte-observationer siden da (Juni 2007). 

2. El ledninger nedgraves. I løbet af 2008 vil vores luftledninger blive nedgravet. Der vil 
blive opsat nye lygtepæle, hvor der ifølge DONG’s hjemmeside vil blive påhængt den 
såkaldte ’københavnerlygten’ fra Philips. Samtidig indlægges der fibernet hos de af os, 
der har valgt det (indtil videre er det vist kun nr. 14). 

3. Byggeplaner ved nummer 19. Vi havde jo til udtale i 2005, at der kunne bygges hos 
Wassard i nummer 19. Overraskende nok er der ikke (stadigvæk) sket noget i denne sag 
– men her ser vi frem til 2008-9. 

4. Byggeri ved nummer 20. Byggeriet er i fuld gang, og vi ønsker held og lykke med 
færdiggørelsen. 

5. Tilbygning ved nummer 16. Vi fik i april 2007 planer om tilbygning til nummer 16 til 
påtale i forhold til vejservitutterne. Der er så vidt vides endnu ikke sket noget, men vi 
ønsker held og lykke, når der bygges. 

6. Privat vej status. Bestyrelsen har lige (det er i 2008) forespurgt kommunen om det er 
muligt at ændre status på vejen, så det ikke mere er en privat vej. Vi har fået det svar, at 
det er gået i udvalg. Det var altså ikke en total afvisning. Vi afventer kommunens svar. En 
beslutning om en sådan overgang, skal absolut tages på en generalforsamling, så det er 
forarbejdet vi nu udfører. 

7. Opfølgning på opgaver til bestyrelsen fra sidste generalforsamling.  
a. Bunken ved nummer 15 har nu været væk i rigtig lang tid. 

8. Arrangementer.  
a. Fastelavn – Ja, der blev heller ikke noget fastelavn i 2008,så nu har vi haft to 

år, uden frysende unger i  udklædning. Mange unger er nok blevet så store, at 
det er en æra, der er slut. Lidt ærgerlig, men sådan er det jo. Skulle der være 
nogen der i 2009 har lyst til at arrangere, så støtter vi med økonomi til et par 
tønder og lidt varm kakao. Der er jo flere børn på vejen i den rigtige alder. 

b. Vejfest. Alle tiders fest, med græsk sang, mad og dans. Super – mange tak til 
arrangørerne: Lise og Poul, Alison og Peter, samt Hanne og Jørgen. 

 
 
Med venlig hilsen  
Formanden 


